

### Närvarande:

Agneta Hasselkvist, Annica Kristoffersson, ~~Camilla Kruse~~, Margareta Pepa, Leif Krüger, Reinert Hallor, ~~Åke Sundin~~

### § 01 Öppnande








Dagens ordförande, Reinert Hallor, hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

### § 02 Genomgång föregående protokoll







Det/de senaste protokollet/-en samt dagen agenda stämdes av och godkändes.

### § 03 Nytt från omvärlden (Samhälle, Soft, Kommittéer, RF-Sisu, mm)

#### Info

-  Reflektioner över det som varit (Alla)
  - + Årsmöte Ölof
  - + Årsmöte RF-Sisu (RH)
  - + Tävlingsansökningar 2024 (AK)
  
-  Årsmötesformalia (Alla)
  - + Protokoll
  - + Hemsida
  - + Drive
  - + Daniel Forsgren (RH)
  
-  Arbetsfördelning / Kontaktpersoner i styrelsen (RH)
  - + Camilla Kruse kan inte vara med i styrelsen längre.
  
-  Tävlingsströjor Ungdomskommittén (AH)
  
-  Hur tycker vi det ska fungera? Diskussion. (Alla)
  - + Protokoll. (.pdf på hemsidan innan justering?) (RH)
  - + Drive (Vad är Verksamhetsår? Årscykel?) (RH)
  
-  Nuläge kommittéer
  - + Ungdom (AH)
  - + Tävling (AK)
  - + Karta / Mark (ÅS)
  - + Skid-O / MTB (MP)
  - + Elit (RH)
  - + Övrigt (Alla)
  
-  Nuläge pågående- och kommande aktiviteter.
  - + Ny regionindelning (AH)
  - + Nya direktiv "Skyltning till tävling/träning"

### Beslut / Info

-  Då Årsmötet beslutade tillsätta Daniel Forsgren i styrelsen trots stadgar som säger 7 personer och med fakta av att Daniel ej sagt ja till styrelseposten så beslutar vi att han inte skall ingå i styrelsen. Han kvarstår i Elitkommittén enligt Årsmötet.
-  Camilla har meddelat att hon tyvärr måste lämna styrelsearbetet. Vi fördelar 'hennes' arbete på oss andra.
-  Våldigt få klubbar har ansökt om att arrangera tävlingar 2024. Annica skickar ut påminnelse.
-  Ungdomskommittén får inhandla utrustning (kläder, flaggor, mm) för max 20.000:- innevarande år. Inför kommande verksamhetsår vill vi ha in en budget. En långvarig (> 3 år) sponsor är okej att ha på utrustningen under förutsättningen att sponsorn förankras hos styrelsen innan. Vi uppmanar dem att söka bidrag hos Skogskarlarna etc.
-  Vi beslutar att övergå till Kalenderår och Datum i våra protokoll och Drivstruktur.
-  "Nya Regionsindelningen" har gått i stå lite nu.

### Kvarstår

- 
- 

### § 04 Ekonomiska läget.

Kassören redovisar stabilt läge ...















### § 05 Övrigt.

 Gamla valberedningen



### § 06 Möteskalendern.

*Måndagar 18.30 på plats på Idrottens Hus eller via Teamslänk, om inte annat anges*

-  2023-05-08
-  2023-06-12
-  2023-08-14
-  2023-09-11
-  2023-10-16
-  2023-11-25 Föreningsledarkonferens
-  2023-12-11
-  2024-01-08
-  2024-02-05
-  2024-02-29 Ev behandling av motioner/etc.
-  2024-03-12 Årsmöte 18.30 -
-  2023-03-12 Konstitueringsstyrelsemöte direkt efter Årsmötet

### § 07 Avslut.

Ordförande tackade för idag och avslutade därigenom mötet.

### Protokolljustering

Dagens ordförande

Dagens justerare

/ Reinert Hallor /

/ Agneta Hasselkvist /